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ОСОБЕННОСТИ И ПРИЗНАКИ ОБОСНОВАНИЯ, ВЫДВИЖЕНИЯ ЛОЖНОГО АЛИБИ  
ПО ДЕЛАМ О ПРЕСТУПЛЕНИЯХ ПРОТИВ ЖИЗНИ И ЗДОРОВЬЯ 

 
О.Н. Алексиенко 

 
Обосновывается актуальность исследования ложного алиби, его правовой природы, сущности и 

значения. Утверждается что знание о типичных признаках противодействия расследованию является не 
только средством его познания, но и выступает непременным условием для успешного выявления, 
преодоления и предупреждения возможного или оказываемого противодействия. Необходимо исследовать 
особенности и признаки обоснования, выдвижения, отстаивания ложного алиби по делам о преступлениях 
против жизни и здоровья. Анализируются способы обоснования ложного алиби, выделяются группы 
признаков ложного алиби.  
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алиби. 
 
 
 
 
 

The peculiarities and features of argument, submission of false alibi in cases  
of crimes against life and health 

O.N. Aleksienko 
 

It is grounded the topicality of false alibi investigation, its law nature, essence and meaning. It is stated that the 
knowledge of typical features of resistance to the inquiry is not only the means of its cognition but also is an 
indispensable condition for successful revealing, overcoming and prevention of possible or rendering resistance. It is 
necessary to investigate the peculiarities and features of argument, submission, asserting the false alibi in cases of 
crimes against life and health. It is analysed the ways of false alibi grounding, it is distinguished the groups of false 
alibi features. 
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